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AGC’nin etkinliğine MHP İlçe Başkanı 
Mustafa Sünbül ve Yönetimi tam kadro katıldı.

Kaymakam Ürkmezer, Belediye Başkanı Özçelik, ALTSO Başkanı Eray
Erdem ve kurum amirleri, AGC'nin etkinliğinde aynı masada buluştular. 

AK Parti İlçe Başkanı Tavlı ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 
AGC üyelerini bu önemli ve anlamlı günlerinde yalnız bırakmadı.

CHP İlçe Başkanı Bülent Kandemir ile İYİ Parti İlçe Başkanı 
Hilmi Er ve partilerin yöneticileri aynı masada oturdular. 

Alanya Gazeteciler Cemiyeti’nin 10 Ocak Ça-
lışan Gazeteciler Günü etkinliği Atatürk Anı-
tı’nda başladı. Başkan Gaye Coşkun’un çelenk
sunumunun ardından gazeteciler Atası’nın hu-
zurunda saygı duruşunda bulundu. Günün an-
lamına ilişkin konuşmaların yapıldığı program
Olive Garden’da kahvaltı eşliğinde gerçekleşti. 

"EKONOMİ SEKTÖRÜ ETKİLİYOR"
Alanya’yı buluşturan yoğun katılımlı etkinlik-
te konuşan AGC Başkanı Coşkun, son dö-
nemde medya kuruluşlarının yaşadığı sıkıntı-
lara dikkat çekti. Coşkun, "Bu durum, doğru-
dan çalışan gazetecileri etkiliyor. Bir çok
meslektaşımız işsiz ya da başka sektörlerde
çalışmak zorunda kalıyor" dedi.  

"VİCDANINIZ RAHAT OLSUN"
Alanya Belediye Başkanı Özçelik’de 10 Ocak ko-
nuşmasında, "Doğru ve dürüst habercilik yap-
tığınız sürece hem meslek onurunuzu koruya-
cak hem de bir gün geriye dönüp baktığınızda
bu kutsal görevi layıkıyla yerine getirmiş olma-
nın huzurunu yaşayacaksınız" dedi.          5’TE

AGC, ALANYA'YI BULUŞTURDU
AGC’nin 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü nedeniyle  düzenlediği kahvaltı etkinliği Alanya Kaymakamı, Belediye Baş-
kanı, kurum müdürleri ve siyasi parti ilçe başkanları ile gazetecilerin katıldığı büyük bir organizasyonla gerçekleşti.  

Kaymakam'a
proje teşekkürü

Afyoncu'ya
plaketli teşekkür
Coşkun, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler
Günü etkinliğinin düzenlenmesine
sağladığı katkı nedeniyle Olive Gar-
den İşletmecisi Kadı Mustafa Afyon-
cu’ya teşekkür plaketi takdim etti.

SP'den ince düşünce 
Saadet Partisi İlçe Kadın
Kolları Başkanı Rukiye Gül-
şen'in 10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü nedeniyle
düzenlediği davete katılan
AGC Başkanı Coşkun, "SP
İlçe Kadın Kollarımıza bu
nazik daveti ve ince dü-
şünceleri nedeniyle teşek-
kür ederim" dedi.

Kendi adını taşıyan Türkler'de
spor lisesinde öğrenciler ile bu-
luşan AK Parti Antalya Millet-
vekili Mevlüt Çavuşoğlu, "Alan-
ya'da hayırseverlerin desteği ile
ikili eğitimi bitiriyoruz. Evlat-
larımıza destek olmak amacıy-
la Mevlüt Çavuşoğlu Spor Li-
sesi'nin yanına uluslararası dü-
zeyde 5 bin kişilik kapalı spor
salonu yapacağız. Okçuluk ile il-
gili bir tesisi de Alanya'mıza
kazandıracağız" dedi.     7’DE

Alanya'ya yeni müjde
AK Parti Antalya Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu dün bazı
temaslarda bulunduğu Alanya'ya önemli müjdeler verdi 

AGC Başkanı Coşkun, Kaymakam Ürkmezer'e, 'AGC ile
Alanya Kaymakamlığı işbirliğinde sürmekte olan Genç
Kalemler ve Medya Akademi projeleri ve Mülki İdareci-
ler Günü' anısına teşekkür plaketi takdim etti. Kaymakam
Ürkmezer, "Toplumun doğru bilgi alma hakkının sağlan-
masında, yöneticilerle halk arasında köprü kurulmasın-
da gazeteciler çok önemli bir rol üstlenmektedir" dedi.  

Muz Üreticileri Birliği Başkanı
Mustafa Şenli, "Anamur ve Ga-
zipaşa'da muz 40 TL iken Alan-
ya Hali'nde 35 TL. Hal Derne-
ği Yönetimi, 'Muz satılamıyor ve
elimizde kalıyor. Bu nedenle fi-
yatı düşürdük' mazereti üretiyor.
Tahir Göktepe ücret konusun-
da isyanında haklı " dedi.  3’TE

'Tahir Başkan haklı'

Şenli Göktepe

Henüz asgari ücretli ça-
lışanlar, ilk maaşlarını
bile almadan yiye-
cekten içeceğe ol-
mak üzere her ürü-
ne gün geçmeden
zam üstüne zam ge-
liyor. Alanya'da 765
TL'ye satılan muftak
tüpüne 185 TL zam
gelerek, 950 TL'ye yükseldi. Vatandaş
ise bu duruma tepkili.               2’DE

Ocak değil cep yanıyor



Sağlık Müdürü Dr. Nadir Aldemir, ulusal medyada yer alan salgın ha-
berlerine ilişkin konuşarak, mevsimsel grip vakalarındaki artış ne-
deniyle yaşlı, kronik hastalığı olan ve bağışıklığı zayıf bireylerin ka-
labalık ortamlarda maske takmasının önem taşıdığını söyledi.

Türkiye’de kripto para kullanı-
mının yaygınlaşmasıyla sektör-
lerde kripto para kullanımı

da gündeme geldi. Özellikle turizm
sektöründe kripto para kullanımı po-
tansiyelinin olup olmaması merak

edilirken
k o n u
hakkın-
da ko-
nuşan
sektör
temsil-
c i l e r i

ö n ü -
müzdeki
yıl larda

g e -

rekli ortamın sağlanması durumunda
kripto paranın sektöre giriş yapabile-
ceğinin altını çizdi.

"GEREKLİ ŞARTLAR
SAĞLANMALI"

Turizm Geliştirme Ajansı (TGA) Yö-
netim Kurulu Üyesi ve Akdeniz Tem-
silcisi Şükrü Cimrin, ”Müşterilerimiz
zaten tatillerini ağırlıklı olarak tatille-
rini ülkelerinde satın alıp geliyor. Öde-
meler tesislere tur operatörleri tara-
fından değil bankalar tarafından ve-
riliyor. Tabi ki uçak harcamalarını, ta-

til giderlerini, şehir içi harcama-
larını ilerde kripto para ile yap-
mak isteyen insanlar olabilir. Şu
anda buna böyle bir ihtiyaç
yok. Kriptoyu ödeme konu-
sunda henüz Türkiye’de bir

ödeme alt yapısı yok. İlerde kripto para
ile ilgili alt yapının kurulması ve risk-
lerin ortadan kalkması halinde kulla-
nımı gündeme gelebilir” dedi. 

"SEKTÖR 
KRİPTOYA 

SICAK BAKIYOR"

Konaklı Turistik İşletmeciler Derneği
(KONTİD) Başkanı Ali Orkan ise açık-
lamasında, "Özellikle son dönemlerde
Rus misafirlere uygulanan ambargo-
lardan dolayı kredi kartı kullanımla-
rında çeşitli zorluklar yaşamaktayız.
Bunun yanı sıra yeni çıkan bir uygu-
lamayla yabancı para geçen POS ci-
hazlarımızın da kullanımına kısıtlama
getirilmişti. Bu durumda yeni arayış-
lar söz konusu olabilir. Çeşitli sektör-
lerde kripto para kullanımı artmakta-

dır. Turizm için belki şu anda erken
olabilir. Ancak gerekli şartlar ve yasal
düzenlemeler sağlanırsa üç beş yıl son-
ra kullanılabilir" diye konuştu. 

"KRİPTO ÖDEME 
ARACIDIR"

Başkan Sili açıklamasında, ”Kripto
para son yıllarda popülaritesi artan ve
yaygınlaşan bir yatırım aynı zamanda
ödeme aracı. Bugün sektörümüzde
yaygın olmasa da ilerleyen süreçte ko-
naklama tesisleri de bu sürece ayak
uyduracaktır. Burada önemli olan
husus, bizim de ticari ilişkide oldu-
ğumuz firmaların da sürece ayak uy-
durmaları ve kripto parayı ödeme ara-
cı olarak kabul etmeleridir” dedi. 

 (ÖZGÜR YILMAZ)
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Turizmcilerden kripto yorumu
Her geçen yıl gittikçe popülerleşen kripto para kullanımının turizm sektöründeki rolüne ilişkin konuşan Alanyalı turizmciler,
kripto para kullanımı için alt yapının henüz aktive edilmediğini belirterek, "Turizm için şu anda erken" dediler. 

Şükrü Cimrin Ali Orkan Burhan Sili

Alanya Sağlık Müdürü Dr. Nadir Aldemir, son
dönemde ulusal medyada yer alan salgın
haberlerine ilişkin açıklamalarda bulundu.

Aldemir, bölgede salgın olarak nitelendirilebile-
cek bir durumun söz konusu olmadığını vurgu-
ladı. Ancak yaşlı bireyler, kronik hastalığı olan-
lar ve bağışıklık sistemi zayıf kişilerin dikkatli ol-
ması gerektiğini belirten Aldemir, maske kulla-
nımının bu gruplar için koruyucu bir önlem ola-
bileceğini ifade etti.

“MEVSİMSEL 
GRİP VAKALARI ARTIŞTA"

Aldemir, kış aylarında mevsimsel grip vakalarının
doğal olarak artış gösterdiğini söyleyerek, “Şu
anda Alanya’da salgın olarak tanımlanacak bir du-

rum yok. Ancak özellikle toplu taşıma araçları, ka-
palı ve kalabalık alanlarda maske takılması mev-
simsel gripten korunmada etkili bir yöntemdir” di-
yen Aldemir, bireylerin kişisel hijyen kurallarına da
dikkat etmelerinin önemine işaret etti.

“RİSK GRUPLARINDAKİ 
KİŞİLER DİKKATLİ OLMALI”

Grip enfeksiyonlarının en çok etkilediği grupların
yaşlılar, kronik hastalığı bulunanlar ve bağışıklık sis-
temi zayıf bireyler olduğunu dile getiren Aldemir,
“Bu gruptaki bireylerin, grip vakalarının yoğun ol-
duğu ortamlarda bulunurken maske takmaları ve
sosyal mesafeye dikkat etmeleri gerekiyor. Ayrıca,
grip aşısı yaptırmaları da koruyucu bir tedbir ola-
caktır” ifadelerini kullandı.  (ÖZGÜR YILMAZ)

A
lanya’da sürdürülebilir te-
miz bir çevre oluşturmak
için Belediye Başkan Yar-

dımcısı Hasan Servet Ünlü baş-
kanlığında istişare toplantısı dü-
zenlendi. Belediye Temizlik İşleri
Müdürlüğü ev sahipliğinde ger-
çekleştirilen toplantıda, Temiz-
lik İşleri Müdürü Adem Demir, İk-
lim Değişikliği ve Sıfır Atık Mü-
dürü Sevda Çapa ile teknik ve
idari personel yer aldı.  

ATIK YÖNETİM
PLANI 

UYGULANACAK

Toplantıda, 2025 yılı itibariyle
kent ölçeğinde oluşturulan Atık

Yönetim Planı kapsamında; am-
balaj atıklarının toplanması, am-
balaj atıklarına yönelik bilin-
çlendirme ve farkındalık eği-
timleri, evsel katı atıkların sis-
temli bir şekilde toplanarak ta-
şınması, cadde, sokak ve pazar
yerlerinin süpürülmesi, çevre te-
mizliği çalışmalarının etkin ola-
rak yürütülmesi ve atıkların kay-
nağında azaltılmasına yönelik
uygulamalarda ilgili birimlerin or-
tak çalışma konuları ele alındı.

"AKTİF ÇALIŞMA
PROGRAMINA

DEVAM"

Alanya Belediyesi bünyesinde

faaliyet gösteren İklim Deği-
şikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü ile
atık getirme merkezlerinin daha
aktif kullanılarak, geri dönüşüm
bilinci oluşturulması hedefle-
niyor. Ayrıca; bitkisel atık yağ,
elektrikli ve elektronik eşyalar
ile pillerin kaynağında ayrı top-
lanması için Belediye hizmet bi-
naları ve muhtarlık ofislerinde
çeşitli ekipmanların yerleştiril-
mesine karar verildi. Başkan
Yardımcısı Hasan Servet Ünlü
toplantıyla ilgili, “Her bireyin
doğa ve sürdürülebilir bir dün-
ya için alacağı en güzel tedbir,
atıkları kaynağında ayrıştır-
maktır. Doğada bulunan her tür-
lü atığın geri dönüştürülmedi-
ği takdirde doğaya verdiği za-
rarı düşünerek geri dönüşüm
çalışmalarına önem verilmelidir.
Böylelikle sera gazı oranını
azaltarak küresel ısınma ve ik-
lim değişikliği etkisini yavaşla-
tabilmek mümkündür. Bunların
yanı sıra daha az hammadde
kullanıp daha az karbondioksit
salınımı sağlanması gerek-
mektedir. Tüm bu konularda
Alanya Belediyesi olarak aktif
bir çalışma içerisinde olacağız
ve ilgili müdürlüklerimiz ile bir-
likte yeni yılda iklim değişikliği
ve sıfır atık konusunda önem-
li adımlar atacağız.” dedi. 
 (ALANYA BELEDİYESİ /

BÜLTEN)

Alanya Belediyesi ve Alanya
Alaaddin Keykubat Üniver-
sitesi (ALKÜ) iş birliğinde

Alanya’da sahil temizliği yapıldı.
Belediye Temizlik İşleri Müdürlü-
ğü’nün ekipman desteği ve ALKÜ öğ-
rencilerinin katılımıyla gerçekleşen
etkinlik kapsamında; plajlarda bu-
lunan cam kırıkları, sigara izmarit-
leri ve ambalaj gibi atıklar toplanır-
ken, çevre ve deniz kirliliğinin önü-
ne geçilmesi hedeflendi.

ÖĞRENCİLER 
ÇAĞRIDA 

BULUNDU

Farkındalık oluşturmak için yapı-
lan temizlik çalışması sonrasında
Beden Eğitimi Öğretmeni Mehmet
Anıl Gök, Belediye Temizlik İşleri
Müdürü Adem Demir ve gönüllü
öğrenciler tarafından “Deniz Kir-
liliğine Hep Beraber Dur Diyoruz”
pankartı açıldı. Gönüllü öğrenciler,
sahilleri temiz tutma, sahil te-
mizliği ile deniz eko sistemini ko-
ruma ve deniz kirliliğini en az se-
viyeye indirmek için hep birlikte
toplumsal bir seferberlik oluştur-
ma çağrısında bulundu.  (ALAN-
YA BELEDİYESİ BÜLTEN)

'Salgın yok'
Nadir Aldemir

Sahil temizliği için kolları sıvadılar
Alanya Belediyesi ve Alanya Alaaddin Keykubat Üniversitesi’nin iş bir-
liğinde düzenlenen etkinlik kapsamında üniversite öğrencileri, Alan-
ya sahillerinde temizlik çalışması yaparak, farkındalık oluşturdu.

Son günlerde ardarda ge-
len zam furyası tüp fi-
yatlarına da yansıdı.

Hızla yükselen tüp fiyatları
ocakları değil vatandaşların

cebini yaktı. 12 kilogramlık
mutfak tüpüne 185 TL zam
geldi. Güncel fiyatı 950 TL’ye
yükselen mutfak tüpüne bir
yılda gelen zam yüzde 50’ye

ulaştı. Yükselen fiyatlara kar-
şı vatandaşlar tepki gösteriyor.

İŞTE TÜPE 
GELEN ZAMLAR

Bir hafta önce 2 kilogramlık
tüp 300 TL, 12 kilogramlık
mutfak tüpü 765 TL, 40 kilo-
gramlık restoran tipi büyük
mutfak tüpü 3 bin TL iken,
yeni gelen zamla birlikte 2 ki-
logramlık tüp 350 TL, 12 ki-
logramlık mutfak tüpü 950
TL, 40 kilogramlık restoran
tipi büyük mutfak tüpü ise 3
bin 800 TL’ye kadar yükseldi. 

 (SABİHA TATLIYER)

Ocaklar değil, cepler yanıyor
Alanya’da tüp fiyatlarına da zam gecikmedi. Geçtiğimiz haftalar-
da 785 TL olan 12 kilogramlık mutfak tüpleri 950 TL’ye yükseldi.

Belediyeden ‘temiz kent’ atağı
Alanya Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü ile İklim Değişikliği ve Sıfır
Atık Müdürlüğü'nün toplantısında konuşan Başkan Yardımcısı Ünlü, "Do-
ğada bulunan her türlü atığın geri dönüştürülmediği takdirde doğaya ver-
diği zararı düşünerek geri dönüşüm çalışmalarına önem verilmelidir" dedi 
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Alanya Cumhuriyet Başsavcı-
lığı, 2024 yılına ait adli veri-
leri Alanya Postası Gazetesi

ile paylaştı. Açıklanan verilere
göre, başsavcılığa ulaşan toplam so-
ruşturma dosyası sayısı 30 bin
192 oldu. Aynı yıl içerisinde 30 bin
859 soruşturma dosyası karara
bağlandı. Soruşturmaların temiz-
lenme oranı ise yüzde 102,21 ola-
rak açıklandı. Alanya Cumhuriyet
Başsavcılığı’na 2024 yılı boyunca
754 ihbar dosyası ulaştı. Yapılan in-
celemeler sonucunda toplam 828
ihbar dosyası karara bağlandı.

Alanya Ceza Mahkemeleri’nde
2024 yılı içerisinde toplam 9 bin
707 dava dosyası açıldı. Bu dava-
lardan bin 484’ü Ağır Ceza Mah-
kemesi’ne, 7 bin 150’si Asliye Ceza
Mahkemeleri’ne ve 373’ü Çocuk
Mahkemesi’ne yönlendirildi. Alan-
ya İcra Müdürlüğü verilerine göre,
2024 yılı boyunca toplam 34 bin
229 dosya açıldı. Aynı dönemde 4
bin 707 fiili haciz işlemi gerçek-
leştirildi. Alanya’daki hukuk mah-
kemelerinde açılan dava sayısı
toplam 20 bin 659 olarak kayde-
dildi. Bu davaların mahkemelere

göre dağılımı ise şu şekilde oldu:
“Aile Mahkemeleri’ne 2 bin 540
dava açıldı. Bu davaların bin
679’unu boşanma davaları oluş-
turdu. İcra Hukuk Mahkemele-
ri’nde bin 836 dava açıldı. İş Mah-
kemeleri’nde bin 301 dava görül-
dü. Kadastro Mahkemesi’nde 50
dava açıldı. Ticaret Mahkeme-
si’nde bin 360 dava açıldı. Sulh
Hukuk Mahkemeleri’nde 4 bin
866 dava açıldı. Bu davaların 202’si
tahliye davalarından oluştu.” 
 (www.alanyapostasi.com.tr/ AL-
KIN BİRİCİK)

Alanya'nın asayiş bilançosu
Alanya Cumhuriyet Başsavcılığı, 2024’te gelen 30 bin 192 soruşturma dosyasından 30 bin 859’unun
karara bağladı. Ceza mahkemelerinde 9 bin 707, hukuk mahkemelerinde ise 20 bin 659 dava açıl-
dı. İcra müdürlüklerinde yıl boyunca 34 bin 229 dosya açılırken, 4 bin 707 fiili haciz işlemi yapıldı.

Alanya Balıkçı Barınağı'na bağlı gezi
teknesinde, dün gece saat 02.30 sı-
ralarında, bilinmeyen nedenle yan-

gın çıktı. Yangını fark eden İlçe Emniyet
Müdürlüğü'nde görevli bekçiler, teknenin
kıyıya bağlı olduğu halatları kesip, alev-
lerin diğer teknelere sıçramasını önle-

di. İtfaiye ve Alanya Sahil Güvenlik Bot Ko-
mutanlığı ekipleri yangına müdahale
edip, alevleri söndürdü. Yangında tekne
kullanılamaz hale geldi. Diğer yandan,
yangın sırasında barınakta 30'a yakın
tekne olduğu kaydedildi. Yangının çıkış ne-
deni araştırılıyor.  (SABİHA TATLIYER)

Alanya 1.Ağır Ceza Mahkeme-
sinde dün görülen karar du-
ruşmasında Mersin İlinde M.T

uyuşturucu maddeyi tutuklu sanık
A.K’ye vererek Alanya’ya götürmesini
istedi Sanık A.K. aldığı uyuşturucu
maddeyi alarak şehirler arası oto-
büsle Alanya’ya gelirken yolcu otobü-
sü Alantur uygulama noktasında Alan-

ya İlçe Emniyet Müdürlüğü Narkotik
ekiplerince durduruldu. Otobüste
yolcu olarak bulunan sanık A.K.  oto-
büsten indirildi. Yapılan üst arama-
sında  Uyuşturucu Madde bulunan sa-
nık A.K, tutuklu bulunduğu Alanya L.
Tipi Kapalı cezaevinden duruşmaya
SEGBİS’ le  bağlandı.

"UYUŞTURUCU 
İÇTİĞİM İÇİN

ÇOK PİŞMANIM"

Alanya 1.Ağır Ceza Mahkemesi Baş-

kanı tutuklu sanık A.K’ye “Uyuştu-
rucu Madde Ticaretini yapmak su-
çundan cezalandırılacaksın neler
söyleyeceksin” diye sordu. Tutuklu sa-
nık A.K verdiği ifadesinde şunları söy-
ledi’ Mersin’de M.T. İle tanıştım bana
bir miktar içmem için uyuşturucu
maddeyi verince, içtim. Uyuşturucu
maddenin etkisindeyken bana Alan-
ya’ya götürmem için bana bir miktar
uyuşturucuyu verdi bende kabul et-
tim uyuşturucuları alarak Alanya’ya
gitmek için Mersin’de otobüse bin-
dim. Alanya’ya gelirken polisler oto-
büsü durdurdu. Polis ekiplerine üs-

tümdeki uyuşturucu maddeleri tes-
lim ettim Uyuşturucu içtiğim için çok
pişmanım” dedi. 

15 YIL 
HAPİS CEZASI

Alanya 1.Ağır Ceza Mahkemesi heye-
ti tutuklu sanık A.K’ye Uyuşturucu
Madde Ticaretinden 15 yıl hapis ve 30
Bin TL adli para cezasıyla cezalandı-
rılmasına ve tutukluluk halinin de-
vamına karar verdi.  (www.alanya-
postasi.com.tr/ALKIN BİRİCİK)

Ziraat Odası Başkanı Tahir
Göktepe’nin girişimi ile
Alanya’da muz üreticile-

rini korumak adına diğer böl-
gelerle piyasa bütünlüğü sağ-
lamak için Hal Derneği ile iş-
birliği halinde olunmasına rağ-
men Hal Derneği'nin piyasaya
uygun hareket etmediğine dair
kriz ortaya çıkmıştı. Krize iliş-
kin görüşlerini Alanya Postası
Gazetesi okurları ile paylaşan
MUZBİR Başkanı Mustafa
Şenli, “Muz şuanda bizim böl-
gemizde 39-40 TL’den alıcısını
buluyor. Ürün az. Arz talepten

dolayı fiyatlar yükseldi” dedi.

MUZ AZ, 
TALEP ÇOK, 
FİYATLAR 
YÜKSEK

Şenli açıklamasında, “Biz gö-
rüşümüzü paylaştık. Muzun
fiyatını diğer bölgeleri incele-
yerek 40 TL olarak açıkladık.
Bunun üzerine Hal Derneği
aynı gün fiyatı 35 TL olarak
açıkladı. Diğer bölgelere kı-
yasla bu fiyat oldukça düşüktü.
Tahir Başkan serzenişinde hak-
lıydı. Hal derneği de muzun bu
fiyata satılamadığını malın el-
lerinde kaldığını o sebeple bu
fiyata düşürmek zorunda kal-
dıklarını söyledi. Biz bunla mu-
tabık olmadık. Piyasa bü-
tünlüğünün önemine bir
kez daha değindik. Önü-
müzdeki haftalarda Hal
Derneği Başkanım Adem

Kaya ve sektör temsilcileri ile
bir araya gelerek belirleyici
unsurlar hakkında yeniden gö-
rüşme yapacağız. Muz şuanda
bizim bölgemizde 39-40 TL’den
alıcısını buluyor. Ürün az. Arz
talepten dolayı fiyatlar yüksel-
di. Bana göre bu yükseliş nor-
mal ve kabul edilir değil. Muz
az olunca durum
böyle oldu fi-
yatlar yüksel-
di” şeklinde
konuştu. 
 (SABİHA
TATLIYER)

A
lanya Pansiyoncular ve Lo-
kantacılar Odası Başkanı Hü-
seyin Değirmenci, otellerde

uygulanan her şey dahil sisteminin
turizm sektöründe israfı artırdığına
dikkat çekti. Değirmenci, sistemin
hem çevresel hem de ekonomik
açıdan olumsuz etkileri olduğunu
belirterek, sektör temsilcilerine ve
yetkililere bu konuda adım atılma-
sı çağrısında bulundu.

“İSRAF EKONOMİYE
ZARAR VERİYOR”

Değirmenci yaptığı açıklamada, her
şey dahil sisteminin turistler için ca-
zip görünse de uzun vadede sür-
dürülebilir olmadığını vurgulaya-
rak, “Her şey dahil sistemi, turistlere
sınırsız hizmet sunuyor gibi gö-
rünse de gerçekte ciddi bir israf ya-
ratıyor. Yemeklerden içeceklere ka-
dar birçok ürün tüketilmeden çöpe
gidiyor. Bu durum, işletmelerin ma-
liyetlerini artırdığı gibi doğal kay-
nakların da gereksiz yere harcan-
masına neden oluyor” dedi.

YEREL İŞLETMELER
ZORDA

Her şey dahil sisteminin küçük
pansiyonlar, restoranlar ve lokan-
talar üzerinde de olumsuz etkileri ol-
duğunu söyleyen Değirmenci, “Bu
sistem, yerel işletmelerin rekabet
şansını azaltıyor. Tatilciler her şey
dahil otellerden dışarı çıkmadığı için
küçük işletmeler müşteri bulmakta
zorlanıyor. Oysa yerel işletmelerin
güçlenmesi, hem turizm gelirlerinin
çeşitlenmesi hem de şehrimizin
ekonomisinin büyümesi için çok
önemli” ifadelerini kullandı.

“DAHA SORUMLU
BİR TURİZM MODELİ

ŞART”
Açıklamasının sonunda Değirmen-
ci, Alanya’da daha sorumlu bir tu-
rizm anlayışının benimsenmesi ge-
rektiğini vurguladı. Değirmenci ko-
nuşmasını, “Doğal kaynaklarımız sı-
nırsız değil. Turizmde israfı önle-
yecek, yerel ekonomiyi canlandı-
racak ve çevre dostu politikaları

destekleyecek yeni bir
modele ihtiyacımız
var. Bu konuda
kamu kurumları, tu-
rizm sektörü temsil-
cileri ve sivil toplum
kuruluşlarının iş bir-

liği yapması
şart” diyerek
noktaladı. 
 (ÖZGÜR

YILMAZ)

Hüseyin Değirmenci

'HD sistem
israfı tetikliyor'

Alanya Pansiyoncular ve Lokanta-
cılar Odası Başkanı Hüseyin Değir-
menci, otellerde uygulanan her şey
dahil sisteminin israfı artırdığını ve
küçük işletmeleri olumsuz etkiledi-
ğini belirterek daha sürdürülebilir bir
turizm modeli çağrısında bulundu.

Şenli’den muz açıklaması
Alanya’da muz fiyatlarını değerlendiren MUZBİR
Başkanı Mustafa Şenli, “Fiyatların piyasa bütünlü-
ğünü sağlayacak şekilde olması taraftarıyız” dedi.

Mustafa Şenli

Uyuşturucu kaçakçısına 15 yıl hapis
Alanya’da uyuşturucu maddeyle yakalanan zanlı çıkarıldığı mahkemece 15 yıl hapis cezasına çarptırıldı. 

Lüks tekne küle döndü
Alanya’da dün gece saatlerinde lüks gezi teknesinde çıkan yangında tek-
ne kullanılamaz hale geldi.  Yangın çıkan gezi teknesini barınağa bağla-
yan halatları kesen bekçiler, alevlerin diğer teknelere sıçramasının önü-
ne geçti. Yangın sırasında barınakta 30'a yakın tekne olduğu kaydedildi.
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Müstakil Sanayici ve
İşadamları Derneği
(MÜSİAD) Alanya

Şubesi 3. Olağan Ge-
nel Kurul toplantısını
11 Ocak Cumartesi
(bugün) günü ger-
çekleştirecek. Genel

kurul Asia Beach Resort Otel’de
11.30-12.30 saatleri arasında
üyelerin katılımıyla düzenlene-

cek.  Kurucu başkan Mustafa
Durusoy, MÜSİAD gelenekleri ve
teamülleri gereği bu dönemde
başkanlık görevine devam et-
meyeceğini açıkladı. 
Durusoy, tüm üyeleri genel ku-
rula katılmaya davet etti. İstişa-
reler sonunda, genel kurulda

Celil Kara’nın başkanlık için tek
aday olarak üyelerin karşısına
çıkacağı öngörülüyor. Toplantı
MÜSİAD Alanya Şubesi’nin
yeni dönem hedeflerinin ve
projelerinin değerlendirilme-
siyle devam edecek. 

 (ÖZGÜR YILMAZ)

MÜSİAD Genel Kurula gidiyor
MÜSİAD Alanya Şubesi 3. Olağan Genel Kurul Toplantısı bugün gerçekleştirilecek. Ku-
rucu başkan Mustafa Durusoy bu dönemde başkanlık görevine devam etmeyecek.

Mustafa Durusoy Celil Kara

Alanya Alaaddin Keykubat Üni-
versitesi (ALKÜ), bölgesinde-
ki eğitim ve öğretim kalitesini

artırmak adına bölgede yeni proje-
lerine tüm hızıyla devam ediyor.
Bu kapsamda ALKÜ Rektörü Prof.
Dr. Kenan Ahmet Türkdoğan; Akseki
Kaymakamı Saliha Karataş, Akseki
Belediye Başkan Yardımcısı Erdoğan
Erdoğan, AK Parti Akseki İlçe Baş-
kanı Halis Gündoğdu, İbradı Bele-
diye Başkanı Hatice Sekmen, İbra-

dı AK Parti İbradı İlçe Başkanı Fah-
ri Özaltın, Gündoğmuş Belediye
Başkanı Ali Gülen’i ziyaret etti. Zi-
yaretlerde ALKÜ Spor Bilimleri Fa-
kültesi Dekanı Prof. Dr. Hamdi Al-
per Güngörmüş, Akseki Meslek Yük-
sekokulu Müdürü Öğr. Gör Recep
Baltacı, ALKÜ Spor Bilimleri Fa-
kültesi Dekan Yardımcısı Prof. Dr.
Işık Bayraktar ve ALKÜ Spor Bi-
limleri Fakültesi Dr. Öğr. Üyesi Ka-
ğan Kurnaz yer aldı. 

AKSEKİ VE İBRADI
ZİYARET EDİLDİ 

Rektör Türkdoğan, Akseki ziyare-
tinde Kaymakam Saliha Karataş, Ak-
seki Belediye Başkan Yardımcısı Er-
doğan Erdoğan ve AK Parti Akseki
İlçe Başkanı Halis Gündoğdu ile şeh-
re kazandırılacak projeleri görüştü.
Rektör Türkdoğan ve beraberinde-
ki heyetin sonraki durağı, tarihî ve
doğal güzellikleriyle Türkiye’nin en
güzel ilçelerinden biri olan İbradı
oldu. Rektör Türkdoğan, İbradı Be-
lediye Başkanı Hatice Sekmen’i zi-
yaret etti. Ziyaretin ardından Or-
mana Düğmeli Evler, Altınbeşik
Mağarası, bin yıllık Arapastı Kesta-
ne Ağacı gibi ilçenin güzellikleri ge-
zildi. Gezinin devamında Halk Kü-
tüphanesi ve kadınların emeklerinin
ürüne dönüştüğü Halk Eğitim Mer-
kezi ziyaret edildi. Rektör Türkdo-
ğan, yaptığı konuşmada Başkan Ha-
tice Sekmen’e verdiği desteklerden
dolayı teşekkür etti. 

GÜNDOĞMUŞ,
DOĞA SPORUYLA

CANLANACAK 

Rektör Türkdoğan’ın son durağı ise

Gündoğmuş oldu. Rektör Türkdo-
ğan; Gündoğmuş Belediye Başka-
nı Ali Gülen ile bir araya gelerek il-
çeye kurulması planlanan ve bün-
yesinde yürüyüş, koşu, paraşüt,
bisiklet, tırmanış, kano ve mağa-
racılık etkinliklerinin yer alacağı
Rekreasyon Çalışmaları Uygula-
ma ve Araştırma Merkezinin
(AREKÇAM) detaylarını görüştü.
Başkan Gülen, yapılacak projenin
Gündoğmuş’a büyük değer kata-
cağını belirterek gerekli destekleri
vereceklerini söyledi. 

REKTÖR 
TÜRKDOĞAN’DAN

TEŞEKKÜR  

Rektör Türkdoğan Akseki, İbradı ve
Gündoğmuş gezilerinde yapılan
görüşmelerin ardından yaptığı açık-
lamada, “Gündoğmuş’a kurulacak
AREKÇAM ile bu ilçemiz sporun
önemli bir merkezi haline gelecek.
Ayrıca AREKÇAM kapsamına İb-
radı ve Akseki’deki destinasyonla-
rı da dahil etmeyi görüştük. Proje-
lerin şimdiden hayırlı olmasın diler,
bizlere destek olan tüm yerel yö-
neticilerimize yürekten teşekkür
ederim" dedi. 

 (ALKÜ BASIN BÜLTENİ)

Vali Şahin mesajının devamında şunları
söyledi; “Toplumun doğru ve tarafsız bil-
giye ulaşması için gece gündüz çalışan

ve sorumluluk bilinciyle hareket eden tüm ba-
sın mensuplarımızın 10  Ocak Çalışan Gaze-
teciler Günü kutlu olsun. Basın, demokrasi-
mizin olmazsa olmazlarından biridir. Bu an-
lamda medya mensupları, kadim bir mesle-
ği icra ediyor. Meslek ahlakı çerçevesinde, hal-
kımızın kanaat ve beklentilerini yazıyor, tar-
tışıyor, tarihe not düşüyor. Bu manada, basın
çalışanlarının zaman mefhumu gözetmeksi-
zin ortaya koyduğu emeğe şahidiz.  Ayrıca
kamu olarak şehrimiz ve ülkemiz için haya-
ta geçirilen her türlü hizmet ve projenin va-
tandaşlarımıza duyurulmasında; yerelden
ulusala, uluslararasına, şehrimizde gerçek-
leştirilen etkinliklerin markalaşmasında, ça-
lışan, üreten, emek veren herkes gibi basın ça-
lışanlarımızın da çok büyük katkısı, emeği, alın
teri var.  Şehrimize, ülkemize ve insanımıza
değerli katkılarınızdan dolayı her bir basın ça-
lışanına teşekkür ediyor, gazetecilik mesleği-
ni layıkıyla yapan, milli meselelere ve ülke gün-
demine duyarlı ve milletimizin ortak sesi olan
tüm basın mensuplarımıza bu zor ve önem-

li görevlerinde kolaylıklar
diliyorum. Bu duygular-

la; ebediyete irtihal
eden gazetecilerimizi
rahmetle anıyor, ha-
yatta olan ve çalışan
basın mensupları-
mıza sağlık, esenlik
ve başarılar diliyo-
rum.”  (HABER

MERKEZİ)

Vekil Kılıç mesajında şu
ifadelere yer verdi; "Ga-
zetecilik mesleğini icra

etmeye çalışan ve meslek onu-
runu koruya tüm gazetecilerin
Çalışan Gazeteciler Günü'nü
tebrik ediyorum. Gece gündüz
demeden kamuoyuna doğru
haberin ulaştırılması, böylece
bilgi kirliliğinin giderilmesi,
farklı seslerin duyurulması adı-
na emek gösteren gazeteciler

özgür ve adil bir toplumun en
önemli unsurlarındandır. Kayıt
dışı çalıştırılan, düşük ücretli
çalıştırılan, fazla mesai yaptı-
rılan, işsiz olan, haksız yere ce-
zaevine atılan, meslek çalış-
maları engellenen, basın kartı
verilmeyen, basın kartı iptal
edilen, hedef gösterilen, sesi ke-
silen, sansüre uğrayan gazete-
cilerimizin gününü kutluyoruz.
Saadet Partisi olarak yaşanabilir
bir Türkiye'de mesleklerini özgür
icra edebilmeleri için çalıştığı-
mızı belirtmek istiyorum. Her
şeye rağmen yaşadığımız zor
zamanlarda dik duran gazete-
cilerimizi saygıyla selamlıyorum.
Bilmelerini isterim ki gazeteci-
ler tarihe not düştüğü gibi tarih
de bu zor zamanlarda dik du-
ran gazetecileri altın harflerle
yazacaktır. Bu vesileyle özgür
tarafsız ilk kelimesi ilkelerine
bağlı olmayı mesleki ve insan
ahlakı gereği olarak gören tüm

gazetecilere saygılar su-
nuyor, görevlerini
yaparken hayatını

kaybeden basın
çalışanlarını say-

gı ve rahmetle
anıyorum." 
 (HABER

MER-
KEZİ)

10 Ocak Çalışan Gazeteciler
Günü dolayısıyla Alanya Posta-
sı Gazetesi’ne ziyaretler sürü-

yor. Kızılkule İnşaat Yönetim Kuru-

lu Başkanı Erkan Gülhan, Mali İşler
Sorumlusu Gözde Şimşek ve  Tuğ-
ba Gülhan Alanya Postası Gazetesi
ailesini ziyaret ederek, sahada 7/24
görev alarak kamuoyuna doğru ve
hızlı bilgiyi ulaştırdıkları için teşek-
kür etti ve pasta kesti.  Alanya Pos-
tası Gazetesi ortaklarından ve gaze-
tenin Genel Yayın Müdürü Mehmet
Ali Gürses, nazik ziyaretlerinden
ötürü Kızılkule İnşaat Yönetim Ku-
rulu Başkanı Erkan Gülhan ve eki-
bine teşekkürlerini iletti. 

 (SABİHA TATLIYER)

A
rı mesajında şu söz-
lere yer verdi; "Ka-
muoyunu aydınlatma,

toplumu bilgilendirme adı-
na doğru ve tarafsız haber
için en zor şartlarda bile
görevini en iyi şekilde ye-

rine getirmeye çalışan, ger-
çeği arayan, halkı bilgilen-

diren ve toplumun sesi
olan tüm basın
emekçilerimize te-
şekkür eder, 10
Ocak Çalışan
Gazeteciler Gü-

nü’nü kutlar,
çalışmalarında
kolaylık ve ba-

şarılar dile-
rim.. “Söz
uçar, yazı
kalır...”. " 
 (HA-

BER
MER-
KEZİ)

Arı'dan 10 Ocak mesajı

Cavit Arı

TBMM Plan ve Bütçe Komisyo-
nu üyesi, CHP Antalya Millet-
vekili Av. Cavit Arı 10 Ocak Ça-
lışan Gazeteciler Günü dolayısı
ile kutlama mesajı yayımladı.

Vali Şahin’den
10 Ocak mesajı

Valimiz Sayın Hulusi Şahin, 10
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü do-
layısıyla bir mesaj yayımladı. Şa-
hin mesajında, “Milletimizin ortak
sesi olan tüm basın mensupları-
mıza bu zor ve önemli görevlerinde
kolaylıklar diliyorum” dedi.

Hulusi Şahin Kılıç'tan 10 Ocak mesajı
Saadet Partisi (SP) Antalya Milletvekili
Şerafettin Kılıç, 10 Ocak Çalışan Günü
nedeniyle kutlama mesajı yayımladı.

Şerafettin Kılıç

Gürses’e anlamlı ziyaret
Kızılkule İnşaat Yönetim Kurulu Başkanı Erkan Gülhan
ve ekibi 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü dolayısıyla
Alanya Postası Gazetesi ortaklarından ve gazetenin
Genel Yayın Müdürü Mehmet Ali Gürses’i ziyaret etti.

AREKÇAM'a geri sayım
ALKÜ Rektörü Prof. Dr. Kenan Ahmet Türkdoğan; Akseki, Gündoğmuş ve İbradı
ilçelerini ziyaret ederek yapılacak çalışmalar hakkında görüşmelerde bulundu. 
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10 Ocak coşkuyla kutlandı 
10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü nedeniyle Atatürk Anıtı'na çelenk sunan AGC Başkanı Gaye Coş-
kun, daha sonra Olive Garden Restoran'da protokol üyeleri ve meslektaşları ile kahvaltıda buluştu.

Alanya Gazeteciler Cemiyeti (AGC)
Başkanı Gaye Coşkun, Yönetim Ku-
rulu ve AGC gazeteciler bugün 10

Ocak Çalışan Gazeteciler Günü nedeni ile
Atatürk Anıtı'na çelenk sundu. 1 dakika-
lık saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın okun-
ması ile Atatürk Anıtı'ndaki çelenk sunma
töreni biterken AGC üyeleri kutlamalara
Olive Garden Restoran'da düzenlenen
kahvaltı ile devam ettiler. Kahvaltıya Alan-
ya Kaymakamı Dr. Fatih Ürkmezer, Bele-
diye Başkanı Osman Tarık Özçelik, ALKÜ
Rektör Yardımcısı Prof Dr Oğuz Karahan,
İl Jandarma Komutan Yardımcısı Albay En-
gin Burak Mindivanlı, Sahil Güvenlik Ka-
rakol Komutanı Binbaşı Erdinç Karadeniz,
Emniyet Müdürü Murat Kenan Patat,
Alanya İlçe Jandarma Komutan Vekili
Üsteğmen Sezer Can, Milli Eğitim Müdürü
Yusuf Yılmaz, Alanya Sağlık Müdürü Dr.
Nadir Aldemir, ALTSO Başkanı Eray Er-
dem, AK Parti İlçe Başkanı Mehmet Şa-
rani Tavlı, CHP İlçe Başkanı Bülent Kan-
demir, MHP İlçe Başkanı Mustafa Sünbül,
İYİ Parti İlçe Başkanı Hilmi Er, davetliler
ile AGC üyesi gazeteciler katıldı. 

"MEDYA 
KURULUŞLARI 
GELİR KAYBI 

YAŞIYOR"

Törende konuşan AGC Başkanı Gaye
Coşkun, “10 Ocak 1961’de 212 sayılı ya-
sanın yürürlüğe girmesiyle, gazetecile-
rin çalışma koşullarının iyileştirilmesi,
iş güvencesi ve sosyal haklarının yasal
güvenceye alınması anlamında önemli
bir tarih olmuştur. 64 yılda kazanımla-
rımız azaldı ve değişen şartlar nedeniy-
le bugün, bayram kutlamaktan çok da-
yanışma içinde olmaya çalışıyoruz. Med-
ya kuruluşlarının ciddi gelir kaybı ya-
şadığı, pek çok sorunun ciddiyet ka-

zandığı bir dönemin için-
deyiz. Bu durum, doğru-
dan çalışan gazetecileri et-
kiliyor. Birçok meslektaşı-
mız işsiz kalıyor ya da baş-
ka sektörlerde çalışmak zo-
runda kalıyor. Ne yazık ki bu
adaletsizlik, gazeteciler için
büyük bir yük haline geldi.
Bütün bu sorunların aşıl-
masına vesile olacak yeni bir
10 Ocak umudu olsun di-
yoruz.” dedi.

"BASIN BİLGİ ALMA 
KURUMUDUR"

Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik,
"Basın, doğru, dürüst ve tarafsız haberlerle
kamuoyunu bilgilendiren, vatandaşların
anayasal bilgi alma hakkını yerine getiren
önemli bir kurumdur. Bu anlayışı sürdü-
ren siz kıymetli basın emekçileri, bu gör-
evi büyük bir özveriyle yerine getiriyorsu-
nuz. Vicdanınız rahat olsun. Neden mi?
Çünkü doğru ve dürüst habercilik yaptı-
ğınız sürece hem meslek onurunuzu ko-
ruyacak hem de bir gün geriye dönüp bak-
tığınızda bu kutsal görevi layıkıyla yerine
getirmiş olmanın huzurunu yaşayacaksı-
nız. Hepinize tekrar başarılar diliyorum, te-
şekkür ediyorum" şeklinde konuştu. 

"GAZETECİLİK 
ÇOCUKLUĞUMUZDA

FARKLI ANLAM 
TAŞIYORDU"

10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü’nü
tebrik eden Kaymakam Ürkmezer söz-
lerini şöyle sürdürdü: 

"Bugüne kadar pek çok benzer program-

da bir araya geldik, ancak 10 Ocak’ın her
zaman ayrı bir önemi olmuştur. Hem ba-
sın mensupları hem de idareciler için bu-
gün, sorumluluklarımızı bir kez daha ha-
tırlatan özel bir anlam taşır. Görevini la-
yıkıyla yerine getiren tüm gazeteci arka-
daşlarımızın başarılarının devamını dili-
yorum. Biz idareciler olarak her zaman
şunu gördük: Toplumun doğru bilgi alma
hakkının sağlanmasında, yöneticilerle
halk arasında köprü kurulmasında gaze-
teciler çok önemli bir rol üstlenmektedir.
Gazetecilik mesleği, özellikle bizim ço-
cukluğumuz ve gençliğimiz döneminde
çok farklı bir anlam taşıyordu. Günümüzde
ise teknolojinin gelişmesiyle bambaşka bir
boyuta evrildi. Artık sosyal medya, inter-
net ve dijital platformlar aracılığıyla gaze-
teciler, toplumu bilgilendirme görevini
daha geniş bir alana taşıyor. Bu vesileyle,
dünyanın farklı yerlerinde zor şartlar al-
tında mesleklerini icra eden, hatta bu uğur-
da hayatlarını kaybeden gazetecileri de an-
madan geçemeyeceğim. Başta Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk olmak üzere, görevle-
ri başında şehit olan tüm gazetecilere Al-
lah’tan rahmet diliyorum. Görevini sür-
düren tüm basın mensuplarına ise teşek-
kürlerimi sunuyorum. Doğru bilginin ya-
yılmasının ne kadar önemli olduğunun bi-
lincindeyiz. Hem İdareciler Günü hem de
Çalışan Gazeteciler Günü olması vesile-
siyle, bir kez daha tüm gazetecilerin bu özel
gününü kutluyor, hayırlı ve uğurlu olma-
sını diliyorum." 

Konuşmaların ardından AGC Başkanı
Coşkun tarafından Alanya Kaymakamı Fa-
tih Ürkmezer’e ‘AGC ile Alanya Kayma-
kamlığı işbirliğinde sürmekte olan Genç
Kalemler ve Medya Akademi projeleri ve
‘10 Ocak Mülki İdareciler Günü’ anısına
plaket takdim edildi.  AGC Başkanı ayrıca
etkinliğin düzenlenmesine sağladığı kat-
kı nedeniyle Olive Garden işletmecisi
Kadı Mustafa Afyoncu’ya teşekkür plake-
ti taktim etti. Etkinlik fotoğraf çekimi ile
son buldu.  (SABİHA TATLIYER)
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ETHEM 
KAYGISIZ

BİR ZAMANLAR

Bir zamanları bende sizin gibi gençtim

İnan bir yerim ağrımazdı gayet dinçtim

Zahmeri de bile, çok buzlu sular  içtim

Şimdi iyi günlerimin, hepsi yalan oldu

Gittiğim o yerlere, yürümez koşardım

Bir iş için, günde nice dağlar  aşardım

Bende sizin gibi, hep neşeli  yaşardım

Şimdi iyi günlerimin, hepsi hayal  oldu 

Siyah saçlarımı,her gün yana tarardım

Sokak, sokak gezer, sevgilimi arardım

Nerde bir eğlence varsa, orada vardım

Şimdi iyi günlerimin, hepsi yalan oldu  

Verilen her işleri, hep zevkle yapardım

Gideceğim yerlere, yürümez kopardım

Bana öğüt verenlere, kalpten tapardım

Şimdi iyi günlerimin, hepsi yalan oldu

Bir işe başlayınca, yorulma bilmezdim

Yarı başlı bırakıp ta, kaçıp gezmezdim  

Haksız yerlere,hiç kimseleri üzmezdim

Şimdi iyi günlerimin, hepsi hayal oldu 

Geçen günlerimi, hep mumla arıyorum

Günlerim geçtikçe, tutuşup yanıyorum

Aynalarda,  kendimi  de  tanımıyorum

Geçen iyi günlerimin, hapsi hayal oldu  

Antalya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Muhittin Böcek, 10 Ocak
Çalışan Gazeteciler Günü’nde

basın emekçileriyle bir araya geldi. An-
talya Gazeteciler Cemiyeti işbirliğiyle
gerçekleşen buluşmaya Cemiyet Baş-
kanı İdris Taş ve çok sayıda gazeteci ka-
tıldı. Gazetecilere ‘Sizler benim çalış-
ma arkadaşımsınız diyen’ Başkan Mu-
hittin Böcek, “30 yıldır beraberliğimiz
devam ediyor. Sizlerin sorunlarını çok
yakından biliyorum. Gazetecilik mes-
lek kanunu bir an önce çıkmalıdır. Bu
kanuna mecliste biz de destek vere-
ceğiz. 2025 yılı itibarıyla ayda bir ga-
zeteciler ile bir araya geleceğiz” dedi.

4. ETAP RAYLI SİSTEM
ONAYI CUMHURBAŞ-

KANLIĞINDA

Basın mensuplarının sorularını yanıtla-
yan Başkan Muhittin Böcek, 4. Etap Ray-
lı Sistem Projesiyle ilgili açıklamalarda

bulundu. Başkan Muhittin Böcek, “Se-
çim vaatlerim arasında yer alan 4. Aşa-
ma Konyaaltı-Varsak Raylı Sistem Hat-
tı ile ilgili çalışmalar tüm hızıyla devam
ediyor. Proje, Cumhurbaşkanlığı Strateji
ve Bütçe Başkanlığı’nda onay bekliyor. Bi-
lindiği üzere projenin 5.5 kilometresi ye-
rin altından geçiyor. Raylı sistemin bir kıs-
mı yerin 30 metre altından gidecek. Ge-
rekli onay çıktığı zaman, 4. Etap’ın te-
melini atacağız. 5 Etap Raylı Sistem Pro-
jesi’nin ihale aşaması tamamlandı. 6.
Etap’ı da Döşemealtı’na yapacağız. Ar-
kadaşlarımız gerekli çalışmaları yapıyor”
diye konuştu.

SGK BORCUMUZ YOK

Antalya’ya yapılacak projelere ilişkin
2025 yılı stratejik plan doğrultusunda
çalışmaları sürdürdüklerini belirten
Başkan Böcek, şöyle konuştu: “Göre-
ve geldiğimizde Türkiye’nin en borç-
lu belediyesiydik. Buna rağmen An-
talya’da birçok projeyi hayata geçirdik.
Şu anda şirketlerimiz dahil SGK bor-
cu olmayan bir belediyeyiz. Çalışan-
larımıza prim borcumuz yok. Perso-
nelimizin alın teri kurumadan maaş-
larını yatırıyoruz. ‘Söz Muhittin Böcek
Sözü’ diyerek yapmamız gereken tüm

çalışmalarımızı yapıyoruz. Antalya’nın
19 ilçesi 913 mahallesinde tüm muh-
tarlarımız, belediye başkanlarımız ile
birlikte hiçbir siyasi parti ayırmadan
çalışmalarımızı gerçekleştiriyoruz.”

3704 KM İÇME SUYU
HATTI DÖŞEDİK

Antalya’ya önemli su yatırımları yap-
tıklarını açıklayan Muhittin Böcek,
“Suyun en büyük gider kalemi ener-
ji. Antalya’da 1401 kuyudan su alıyo-
ruz. Geçtiğimiz dönem 1350 su de-

posunu yeniledik. 30 Büyükşehir Be-
lediyesi içerisinde en ucuz su satan
9’uncu Büyükşehir Belediyesi’yiz.
3704 km yer altına içme suyu hattı dö-
şedik. Antalya’nın dağlarında taşla-
rında 2056 km asfalt yaptık” dedi.

ÇALIŞAN
GAZETECİLER

GÜNÜ’NÜ KUTLADI

Başkan Muhittin Böcek, gazetecilerin so-
rularını tek tek cevaplandırırken, basın
mensupları 10 Ocak Çalışan Gazeteciler

Günü’nde böyle bir buluşma gerçekleş-
tirdiği için teşekkür etti. Antalya Gazete-
ciler Cemiyeti Başkanı İdris Taş ise basın
mensuplarının, gazetelerin birçok so-
run ile mücadele etiğine değinerek, ba-
sın meslek kanunun bir an önce çıkma-
sı gerektiğini vurguladı. Cemiyet Başka-
nı Taş, Antalya Gazeteciler Cemiyeti’nden
aylık basın buluşmaları yapılacağını be-
lirterek, Şubat ayında Başkan Muhittin
Böcek’in bu buluşmaya konuk olacağını
söyledi. Toplantının sonunda Başkan
Muhittin Böcek, gazetecilerin tek tek 10
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü’nü kut-
ladı.  (ANTALYA BB BÜLTEN)

İlçedeki mevcut okulların bakım
ve onarımını, bahçelerin peyzaj
düzenlemesini yapan; oturma

mobilyaları, spor malzemeleri ve di-
ğer ihtiyaçlarını karşılayan Kepez
Belediyesi, yeni okulların yapılma-
sına da destek veriyor. Kepez Bele-
diyesi, arsalarını Milli Eğitim Ba-
kanlığı’na tahsis ederek yada plan-
lı okul arsalarındaki mülkiyet ve
imar sorunlarını çözerek mahalle-
lerin ihtiyaç duyduğu okulların ya-
pılmasının önünü açıyor.

KİRİŞÇİLERE 
4 DERSLİKLİ 

EK OKUL BİNASI

Kreşleri, bilim merkezi, kütüpha-
neleri ve eğitim kurslarıyla adeta bir
okula dönüşen Kepez Belediyesi,
devlet ve hayırsever eliyle ilçeye ka-
zandırılacak olan okulların yapımı-
na da desteğini esirgemiyor. İlçenin
köyden mahalleye dönüşen yerleşim
yerlerinden biri olan Kirişçiler Ma-
hallesi’ne ek okul binası kazandırı-
lıyor. Hayırsever Durmuş Batuk ta-
rafından,  artan öğrenci sayısından
dolayı yetersiz kalan Kirişçiler İlk-
okulu’nun bahçesine 4 derslikli ek
bina inşa ediliyor. Binanın yapımıy-
la ilgili geçtiğimiz günlerde Antalya
Valiliği’nde protokol imzalanmıştı.

KEPEZ EK BİNANIN
TEMEL KAZISINI

YAPTI

Kepez Belediyesi de, ek okul bina-
sının yapımında üzerine düşen gör-

evi yerine getiriyor. Fen İşleri Mü-
dürlüğü, iş makineleriyle okul bi-
nasının yapılacağı 600 m2 alanın
temel kazısını gerçekleştirdi. Bu
çalışma, ek binanın daha kısa sü-
rede inşa edilmesine katkı sağla-
yacak. Yatırımından dolayı hayır-
sever Durmuş Batuk’a teşekkür
eden Kepez Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz, okulun yapımıyla il-
gili talepleri karşılamaya devam
edeceklerini bildirdi.

BAŞKAN KOCAGÖZ,
YENİ OKUL 

BİNALARININ 
YAPILMASI İÇİN 

ÇALIŞIYOR

Başkan Mesut Kocagöz, nüfusuyla
neredeyse 52 ilden büyük olan il-
çeye, ihtiyaç duyulan yeni okul bi-
nalarının yapılmasını sağlamak için
de yoğun bir mesaiyle çalışıyor. Baş-
kan Mesut Kocagöz, ziyaret ettiği İl
Milli Eğitim Müdürü Salih Kaygu-
suz’a, ilçede yeni okul binalarına ih-
tiyaç duyulduğunu, bu konuda Ke-
pez Belediyesinin üzerine düşeni
yapmaya hazır olduğunu iletti.

ÇOCUK VE 
GENÇLERİMİZİ 
ÇOK SEVİYORUZ

Maddi ve manevi her zaman eğiti-
min ve okulların yanında oldukla-
rının altını çizen Başkan Kocagöz,
“Çocuklarımızı, gençlerimizi çok
seviyoruz. Onların donanımlı, kon-

forlu binalarda eği-
tim almalarını istiyo-
ruz. Ülkemizin gele-
ceği olan ve Gazi
Mustafa Kemal Ata-
türk’ün, Cumhuriye-
ti emanet ettiği ço-
cuklarımızı, gençleri-
mizi güçlü bir şekilde
yarınlara taşımak için
okullarımıza desteği-
miz artarak sürecek.
Belediye olarak her
zaman eğitimin, okul-
ların, çocuklarımızın
emrindeyiz” dedi. 
 (KEPEZ BELEDİ-
YESİ / BÜLTEN)

İstanbul’da bir otelde düzenlenen
ödül törenine Dünya Etnospor
Konfederasyonu Başkanı Bilal Er-

doğan, Türkiye Geleneksel Güreşler
Federasyonu (TGGF) Başkanı İbrahim
Türkiş, CW Enerji Yönetim Kurulu
Başkanı Tarık Sarvan ile ligde yer
alan bazı il ve ilçelerin belediye baş-
kanları katıldı.
Ödül töreninde konuşan CW Enerji
Yönetim Kurulu Başkanı Tarık Sarvan,
Türkiye Yağlı Güreş Ligi'nin ana spon-
soru olmaktan duyduğu memnuniye-
ti dile getirdi. Sarvan, ata sporu olan
güreşi bir kültür mirası olarak gelecek
nesillere bırakma gayretinde oldukla-

rını belirterek, “Yağlı güreş yalnızca bir
spor değil, aynı zamanda milletimizin
asırlardır taşıdığı kültürel bir mirastır.
CW Enerji olarak, bu mirasın korun-
masına ve gelecek nesillere aktarıl-
masına katkıda bulunmaktan büyük
bir onur duyuyoruz. CW Enerji Tür-
kiye Yağlı Güreş Ligi’ne Ana Sponsor
olarak geleneksel sporlara olan bağlı-
lığımızı ve bu alandaki sorumluluğu-
muzu bir kez daha ortaya koyuyoruz”
dedi. Tarihi çok eski yıllara kadar gi-
den ata sporuna destek olmayı kendi-
lerine görev bildiklerine dikkat çeken
Sarvan, ligin Ana Sponsoru olmanın
mutluluğu ve gururu içinde oldukla-

rını vurguladı.

"SOSYAL SORUMLU-
LUK PROJELERİNE
ÖNEM VERİYORUZ"

Her zaman spo-
run ve sporcu-
nun yanında yer
aldıklarını dile
getiren Sarvan,
“Sürdürülebilir
enerji alanında-
ki çalışmaları-
mızın yanında
kültürel ve sos-
yal sorumluluk
projelerine de
önem veriyoruz.
Bu doğrultuda;
yağlı güreşin
daha iyi noktalara gelmesi için eli-
mizden gelen her türlü gayreti gös-
termeye devam edeceğiz. Bu sporun
daha fazla tanıtılması ve hak ettiği de-
ğeri görmesi için çalışmalarımızı sür-
düreceğiz. Bu geleneği geleceğe taşı-
ma amacıyla adım atan herkese te-
şekkür ediyorum” diye konuştu. Ko-
nuşmaların ardından ligi dereceyle bi-
tiren güreşçilere ödülleri takdim edi-
lirken, lige katkı sağlayan kişi ve ku-
rumlara da plaketleri verildi.  (İHA)

Kepez’in Mobil Sağlık Merkezi,
eğitim ve öğretim dönemlerinde
ilçedeki okullarda göz sağlığı ta-

raması gerçekleştiriyor. Başköy Mahal-
lesi’ne çim futbol sahası kazandıran Ke-
pez Belediyesi,  bölgedeki çocuklara sağ-
lık hizmeti de sundu. Başköy İlkokulu
bahçesine konuşlanan Mobil Sağlık
Merkezi’nde öğrencilere gün boyu göz
sağlığı taraması yapıldı. Mobil sağlık hiz-
metiyle öğrencilere ulaşan Kepez Be-
lediyesi, “OptikPlus” adlı cihaz aracılı-
ğıyla çocukların uzağı görme ve şaşılık

gibi rahatsızlıklarının tespiti sağlandı.
Göz taraması sonuçları da ailelere ya-
zılı olarak bildirildi. Taramada göz ra-
hatsızlığı tespit edilen çocuklar, gerek-
li tedavi için sağlık kurumlarındaki göz
polikliniklerine yönlendirildi. Kepez
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, bir
yandan mahallelerdeki spor alanlarıy-
la çocukların fiziksel gelişimlerine kat-
kı sağlarken diğer yandan da mobil sağ-
lık hizmetleriyle gelecek nesillerin sağ-
lığını korumaya destek olduklarını söy-
ledi.  (KEPEZ BB BÜLTEN)

Başkan Böcek gazetecilerle buluştu
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü’nde basın mensuplarıyla buluştu. Başkan Muhittin Bö-
cek, ihalesi yapılan 4. Etap Raylı Sistem Projesi’nin Cumhurbaşkanlığı Strateji Dairesi Başkanlığı’nda onay beklediğinin müjdesini verdi.

CW Enerji'nden kültürel mirasa destek 
CW Enerji Türkiye Yağlı Güreş Ligi'nin 2024 yılı ödül töreni gerçekleşti-
rildi. Törende 2024 sezonunda dereceye giren pehlivanlar ödüllerini aldı.

Tarık Sarvan

Kepez Belediyesi, çim futbol sahası kazandırdığı Başköy Mahallesi’nin
çocuklarına Mobil Sağlık Merkezi ile göz taraması hizmeti de götürdü.   

Başköylü çocuklara sağlık hizmeti

Kepez’den eğitime tam destek
Kepez Belediyesi, Kirişçiler Mahallesi’ne kazandı-
rılacak olan 4 derslikli ek okul binasının yapılacağı
600 metrekare alanın temel kazısını gerçekleştirdi.
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Saadet Partisi (SP) Alanya İlçe Ka-
dın Kolları ‘10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü’nde gazetecileri

ağırladı. Parti binasındaki organizasyo-
na Alanya Gazeteciler Cemiyeti (AGC)
Başkanı Gaye Coşkun ile ilçedeki basın
kuruluşlarının çalışanları katıldı. Or-
ganizasyonda gazetecilere ikramlarda
bulunulmasının ardından konuşma ya-
pan SP Alanya İlçe Kadın Kolları Başkanı
Rukiye Gülşen, “Bu özel günde milleti-
mizin aydınlı geleceğine olan inancını

pekiştirmek ve gazeteciliğin toplumda-
ki önemini bir kez daha vurgulamak için
bir araya geldik. Milli görüş hareketi ola-
rak her zaman hakikat arayışının, ada-
letin ve toplumun en temel değerlerinin
savunucusu olduk. Gazeteciliğin de bu
değerleri en güçlü şekilde savunacak ve
yansıtacak bir meslek olduğuna inanı-
yoruz. Gazeteciler toplumun vicdanıdır,
halkın sesidir ve doğruyu savunmanın
birer neferleridir.  Onların emekleri yal-
nızca haberleri aktarmakla kalmaz,

toplumun doğru kararlar al-
masına, adaletin tecelli etmesi-
ne ve demokrasinin sağlıklı şe-
kilde işlemesine katkı sunar.
Bu mesleğin bizler sadece bir bil-
gi aktarımı olmadığını aynı za-
manda toplumun ahlaki, kül-
türel ve manevi değerlerinin ko-
runması adına büyük sorum-
luluk taşıdığını unutmamalı-
yız. Gazetecilerin karşılaştığı
zorlukları ve engelleri göz ardı
etmeden onların özgürce haber
yapabilmesi ve halkın doğru
bilgilendirilmesi için her za-
man yanlarında olacağımızı bir
kez daha ifade ediyoruz. Basın

özgürlüğü sadece gazetecilerin değil,
aynı zamanda halkın en temel hakla-
rındandır. Bunu savunmak tüm mille-
tin ortak sorumluluğudur. Bugün ga-
zetecilik mesleğinin gerektirdiği etki ve
ahlaki değerlerle toplumumuza hiz-
met eden doğruyu arayan ve gerçeği ya-
zan tüm gazetecilerimize çok teşekkür
ediyoruz. Emeklerine saygı gösteriyoruz.
Gazeteciler halkı doğru bilgilendirmek
adına her gün çok değerli mücadeleler
veriyor. Bu mücadelelerinin ne kadar
kıymetli olduğunun farkındayız ve her
zaman hatırlamalıyız” dedi.  

“İNŞALLAH 
2025 YILI 

GAZETECİLERİN 
YILI OLUR”

SP Alanya İlçe Başkanı Hüseyin Sarıca
da, “İnşallah 2025 yılı gazetecilerin yılı

olur. İnşallah gazetecilerin önündeki bü-
tün engellerin kalktığı, emeklerinin
karşılığını tam manasıyla aldığı bir yıl ol-
masını niyaz ediyorum. Üzerlerindeki
baskı ve tehdidin kalktığı, gerçek habe-
re zamanında ulaştığı bir yıl olmasını te-
menni ediyorum. SP olarak yeni nesil si-
yaseti ile yeni genel başkanımızla şu an
yol yürümekteyiz. Bugün itibarıyla mec-
lisimizde yeni bir çatı oluşuyor. Adını
mecliste Yeni Yol Partisi olarak koyduk-
ları bir parti olacak. Mecliste daha güç-
lü şekilde temsil edeceğiz. Sesimiz daha
gür çıkacak. Vatandaş düne kadar bir ik-
tidar partisi bir de muhalefet var diyor-
du. Biz alternatif göremiyoruz diyordu.
Şimdi vatandaşı önüne alternatifi su-
nuyoruz. 2025 yılı kemerlerin daha sı-
kıldığı dönem olacak. 2025 yılı bütçe-
sine baktığımız zaman ödenecek olan
rakam 2 trilyon 341 milyar TL. bunun
1 trilyon 950 milyar TL’si faiz, geri ka-
lanı anapara. Bu parayı tekrar 2025’te
ödeyebilmemiz için 2 trilyon 305 mil-

yar yeniden borçlanmamız gerekiyor.
Bu rakam o kadar büyük bir rakam ki
AK Parti hükümetinin 20 yıllım ikti-
darında yapılan duble yollar, hızlı tren
yolları, bütün yolların tamamı, Serik-
Konaklı arasında yapılacak olan yol da
dahil olmak üzere toplam maliyet
833 milyar. Oysa bir yılda faize öde-
yeceğimiz rakam 1 trilyon 950 milyar.
AK Parti’nin 23 yılda yaptığı yollara
ödediği paranın 2 katını biz bir yılda
faize ödüyoruz. Milli görüş geleneği
gerçek manada iktidara geldiği tak-
dirde biz faiz lobisinin musluğunu ke-
seceğiz. İşçiye, emekliye en yüksek
maaşı vereceğiz. Yeniden milletimizin
refah seviyesini yukarıya çıkaracağız.
Sizlerin Çalışan Gazeteciler Günü’nü
kutluyorum. İnşallah 2025 yılı gaze-
teciler yılı olur diye dua ediyoruz” diye
konuştu.  AGC Başkanı Gaye Coşkun
da organizasyon ve nazik ev sahiplik-
leri için Sarıca ve Gülşen’e teşekkür
etti.  (ÖZGÜR YILMAZ)

SP Alanya gazetecileri ağırladı
SP Alanya İlçe Teşkilatı 10 Ocak’ta ilçedeki gazetecileri unutmadı.
Parti binasında gazetecileri ağırlayan Kadın Kolları Başkanı Ru-
kiye Gülşen, “Gazeteciler toplumun vicdanıdır, halkın sesidir ve
doğruyu savunmanın birer neferleri” dedi. SP İlçe Başkanı Hü-
seyin Sarıca da, 2025 yılının gazetecilerin yılı olmasını diledi. 

Eski Dışişleri Bakanı ve AK Parti
Antalya Milletvekili Mevlüt Ça-
vuşoğlu, Alanya’da temaslarda

bulunarak çeşitli incelemeler yaptı.
Spor Lisesi’ni ziyaret eden Çavuşoğlu, ar-
dından Payallar Devlet Hastanesi şan-
tiyesinde incelemelerde bulundu. Hü-
kümet Konağı şantiyesini ziyaret ettik-
ten sonra basına açıklamalarda bulunan
Çavuşoğlu, Alanya’da devam eden yatı-
rımlar ve projelerle ilgili detaylı bilgi ver-
di. Çavuşoğlu, yaptığı açıklamada, “Evet
değerli arkadaşlar, çok teşekkür ediyo-
rum. Bugün Alanya ilçemizde bazı te-
maslarda ve ziyaretlerde bulunduk. An-
talya ve Alanya’mıza gelen hizmetleri çok
yakından takip ediyoruz ve bugün ilk
önce Spor Lisesi’mize uğrayıp öğrenci-
lerimizin, genç sporcularımızın ihtiya-
cı olan birçok malzemeyi, Gençlik ve
Spor Bakanlığımızın temin ettiği ve
yine Bisiklet Federasyonu Başkanımızın
da sağladığı malzemeleri sporcularımı-
za dağıttık ve orada bazı müjdeleri de
gençlerimize ve Alanya’mızla paylaşmış
olduk” ifadelerini kullandı.

"5 BİN KAPASİTELİ
SPOR SALONU 

KAZANDIRACAĞIZ"

Çavuşoğlu, “Bugün Spor Lisemizin bir-

çok imkanı var ama mevcut spor sa-
lonu yetersiz. Alanya’mız, salon spor-
larında da son derece cazip bir ilçe.
Hem birçok ulusal ve uluslararası
müsabakanın yapıldığı bir ilçe hem de
birçok spor kulübünün kullandığı bir
yer. Alanya’mıza 5 bin kapasiteli ulus-
lararası standartlarda bir kapalı spor
salonunu Spor Lisemizin hemen bu-
lunduğu yere, yan tarafına kazandı-
racağız” dedi. Çavuşoğlu, lisede öğ-
renim gören öğrencilerin yanı sıra
Sosyal Bilimler Lisesi’ndeki öğrenci-
lerin ve sporcuların da salonu kulla-
nabileceğini belirterek, “Diğer taraf-
tan da birçok uluslararası müsaba-
kayı, basketbol, voleybol, salon spor-
ları ve diğer spor müsabakalarını,
Alanya’mıza inşallah getirmiş olaca-
ğız” dedi. Çavuşoğlu, ayrıca Mah-
mutlar’da da bir spor salonu inşa edi-
leceğini ifade etti. Çavuşoğlu, “Genç-
lik merkezimiz bitti. Şimdi sıra geldi
spor salonuna. Alanya’mızda olimpik
yüzme havuzumuz var. Bu havuz ta-
bii yıllar önce yapıldı, eskidiğini ve
nemden dolayı bazı hasar oluştuğunu
da gördük. Rapor hazırlandı, uz-
manlarımız geldi inceledi. Gerekli
tedbirleri alıp tekrar havuzumuzu
açacağız. Ama bir yüzme havuzunu
da Spor Lisemizin oraya kazandıra-
cağız” diyerek spor alanında yapılacak

diğer projeler hakkında da bilgi verdi.

"YENİ HÜKÜMET 
KONAĞI YIL SONUNDA
HİZMETE AÇILACAK"

Sağlık alanındaki yatırımlara da değinen
Çavuşoğlu, Mahmutlar’da yapımı de-
vam eden 200 yataklı devlet hastanesinin
bulunduğu bölgede yağmur nedeniyle bazı
kaymalar olduğunu, bu konuda Sağlık Ba-
kanlığı’nın gerekli incelemeleri yaptığını
belirtti. “Raporlar hazırlanıyor. Gerekli ted-
birleri alacağız, inşaatımız hızlı bir şekil-
de devam edecek. Yeni bir hastaneyi de
kazandıracağız” diyen Çavuşoğlu, ALKÜ
bünyesinde Cikcilli yerleşkesinde Tıp
Fakültesi hastanesinin inşaatına başla-
nacağını ve Diş Hekimliği Fakültesi has-
tanesinin temelinin daha önce atıldığını
belirtti. Hükümet konağıyla ilgili açıkla-
malarda bulunan Çavuşoğlu, “Alan-
ya’mızın hükümet konağı çok eski, şeh-
rin merkezinde kalmış, yetersiz bir hü-
kümet konağıdır. Yeni bir hükümet ko-
nağını Alanya’mıza kazandırmak için
çok kıymetli Kaymakamımız Fatih Ürk-
mezer’le beraber teşkilatımızla çalışma-
larımızı yaptık. İnşaat başladı, inşallah he-
men arkamızda gördüğümüz Kayma-
kamlık binası, halk tabiriyle hükümet ko-
nağı bu yılın sonunda hizmete açılacak”
ifadelerini kullandı. Çavuşoğlu, ödenek ko-
nusunda herhangi bir sıkıntı olmadığını
belirterek, “Şu anda 110 milyon TL’lik bir
ödenek hemen ayrıldı. Ama bitince ilave
ödeneği aktaracağını bizzat bakanımız ve
bakanlığımız bizlere de söylediler. Yakın-
dan takip ediyoruz” dedi.

"DOĞALGAZ 
ÇALIŞMALARI 

HIZLA SÜRÜYOR"

Doğalgaz çalışmalarına da değinen
Çavuşoğlu, Serik ve Manavgat üze-
rinden Alanya’ya doğalgaz getirme
çalışmalarının devam ettiğini belirte-
rek, “Ama biz LPG sistemiyle daha
boru hattı gelmeden bazı mahallele-
rimizde doğalgazı vermeye başladık.
Özellikle Oba ve Çıplaklı bölgesinde
mahallelerimizde doğalgaz vermeye
başladık. Alanya’mızı doğalgazla in-
şallah kavuşturacağız, buluşturacağız”
dedi. Tarım, konut ve turizm sektör-

lerinde doğalgaz kullanımının artaca-
ğını belirten Çavuşoğlu, tüm çalışma-
ları yakından takip ettiklerini söyledi.

"SURİYE’NİN 
YENİDEN İNŞASI İÇİN

ULUSLARARASI 
TOPLUMUN DESTEĞİ 

GEREKİYOR"

Suriye’deki son gelişmeler hakkında
da değerlendirmelerde bulunan Çavu-
şoğlu, NATO toplantılarında ve ulus-
lararası platformlarda bu konuyu sık sık
gündeme getirdiklerini belirtti. Çavu-
şoğlu, “Çünkü NATO artık güney ka-
nadını da Türkiye’nin de içinde bulun-
duğu Akdeniz bölgesine önem vermeye
başladı. Bizim bölgemizde çok ciddi

problemler var; çatışmalar var, krizler
var, terör var, illegal ya da düzensiz göç
akımı var. Suriye, en önemli problem-
lerden bir tanesiydi” dedi. Esad rejimi-
nin yıkıldığını ve ülke için yeni bir imkan
doğduğunu belirten Çavuşoğlu, “Bu fır-
satın iyi değerlendirilmesi lazım” dedi.
Türkiye’nin daha önce yaptığı yatırımlar
sayesinde 700 bine yakın Suriyelinin gö-
nüllü olarak döndüğünü belirten Çavu-
şoğlu, “Şimdi bu dönüş daha da hızlan-
dı. Ama bu insanların dönebilmesi için
Suriye’nin imarı ve inşası konusunda
uluslararası toplumun duyarlı olması la-
zım” ifadelerini kullandı. Çavuşoğlu,
Türkiye’nin her zaman bu konuda öncü
bir ülke olduğunu vurguladı. Ziyaret
programını tamamlayan Çavuşoğlu, son
olarak AK Parti Alanya İlçe Teşkilatı ile
bir araya gelerek partililerle toplantı
gerçekleştirdi.  (KERİM TOKSÖZ) 

Çavuşoğlu'ndan çifte müjde
Eski Dışişleri Bakanı ve AK Parti Antalya Milletvekili Mevlüt Çavuşoğlu, Alanya’da
yaptığı temaslarda devam eden yatırımları değerlendirdi. Çavuşoğlu, spor, sağlık,
doğalgaz ve altyapı projelerinin hızla sürdüğünü belirtti. “Alanya’mıza 5 bin kapa-
siteli kapalı spor salonu, yeni hastaneler ve doğalgaz hizmeti kazandırıyoruz” dedi.
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri 
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye
Sitesi B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

ELEMAN
Restoranımızda çalışacak 
ön muhasebe personeli 
alınacaktır. Görüşmeler 
yüzyüze yapılacaktır
Gsm: 0536 619 27 70

ELEMAN
Metal işlerinde kaynakçı
aranmaktadır.
Gsm: 0551 674 41 35

ELEMAN
Mahmutlar’da sitemizde
görevlendirilmek üzere kapıcı
aranmaktadır. Müracaatların
şahsen yapılması rica olunur.
Adres: Güllerpınarı Mah. Asım
Tokuş Cad. Kalan Sk. No:21/A
Tel: 0242 511 77 48

ELEMAN
Adalya Kuyum’da çalışacak
tecrübeli satış elemanı 
aranmaktadır.
Adres: 25 mt. yol Havuzbaşı
Apt. No:34
Tel: 0242 511 11 11

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama 
Fabrikası Bünyesinde 
çalıştırılacak E sınıfı ehliyet
sahibi şoför alımı yapılacak.
Başvurunun bizzat ya da 
telefon ile yapılması 
gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Bay - bayan ön saha çalışma
arkadaşları arıyoruz.

Müracaatların şahsen 
yapılması rica olunur.

ARABALİOĞLU PETROL
Adres: 

Oba Mah. Çevreyolu -
ALANYA

Alanya'nın hacikerimler 
Mahallesi'nde 440 metrekare 
olan köy yerleşim yeri içerisinde
konumu manzara mükemmel
olan duvarı hafriyatı yapılmış
elektrikrigi suyu olan yola sıfır 
yerimiz satılıktır 
İster villa yap ister bungolav yap
tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

SATILIK
ÜZÜMLÜ KÖYÜNDE 
1 DÖNÜM TARLA.

Baraj manzaralı. Köy yerleşim
yeri içerisinde. Emsallerinden
oldukça uygun. Gazete özel 
bu ayki net fiyatımız 1.550.000 TL
Araç takası olur.

Gsm: 0 535 876 18 82

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

 Alüminyum doğrama
 Cam cephe
 Plastik Doğrama
 Kompozit
 Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız
yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

Kargıcak Mahallesi'nde 
1+1, 2. kat, sıfır daire, eşyasız, 

full aktiviteli, 
13.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro
----------------------------------------------

Alanya Adliyesi'ne 300 mt.
mesafede 1+1 ve 2+1 

satılık ofisler

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

BİOCLİMATİK

ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

TANITIM 
HİZMETLERİ

Sosyal Medya ve 
Dron çekimleriniz için 

bizi arayın...

Profesyonel çekim ve
grafik tasarım. 

Gsm: 0 533 193 86 66 

Fizik Tedavi Danışmanlık
Hizmetlerimiz

ORTOPEDİK REHABİLİTASYON 
-Bel Boyun Kalça ve Diz ağrıları
-Spor Yaralanmaları
-Tetik Parmak
-El Rehabilitasyonu
-Lenf Drenajı 
-Kinesio tape ( kinezyolojik
bantlama)

NÖROLOJİK REHABİLİTASYON 
-MS , Parkinson, Hemipleji  

Not; evde sağlık hizmetleri
(Fizyoterapi) imkanı 
sunulmaktadır. 

KADIN SAĞLIĞI
-Lenfödem
-Üriner İnkontinans (İdrar
kaçırma)
-Fekal İnkontinans (Dışkı
kaçırma) 
-Prolapsus (organ sarkması)
-Pelvik Bölge Ağrısı
-Vajinismus
-Ağrılı Adet Döngüsü
-Klinik Pilates 

FİZİK TEDAVİ & 
REHABİLİTASYON MERKEZİ

FZT. EMİNE NACAR

Gsm : 0532 499 67 46 
0546 787 49 86
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Bektaş’ta full manzaralı 1700 m2 , %20 - 2 kat imarlı

2) Çıplaklı’da 4 dönüm %20 - 5 kat imarlı

1) Hasbahçe’de 980 m2, %20 - 3 kat imarlı

2) Bektaş’ta 1000 m2, %20 - 2 kat imarlı

3) Çıplaklı’da 686 m2, %20 - 5 kat imarlı

4) Akdam’da 460 m2, müstakil tapulu, köy yerleşim alanı içinde 2.500.000 TL

5) Yenice’de 1070 m2, yolu var, müstakil tapulu 650.000 TL

1) Nüfus Müdürlüğü civarı 3+1 , 3. kat asansörlü 6.000.000 TL

2) Yaşam Hastanesi civarı 3+1 zmin kat 2.600.000 TL

3) Çıplaklı’da sıfır 2+1 jeneratörlü, havuzlu, güney cephe 4.400.000 TL

4) Konaklı’da 2+1, 3.kat ayrı mutfak 2.500.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Atatürk Caddesi Halkbank civarı 2+1, 4.kat asansörlü 15.000 TL

2) Kazımbulut camii civarı 2+1 son kat 12.000 TL

3) Çevre yolunda 70 m2 dükkan 10.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER



Trendyol Süper Lig'de
19'uncu hafta maçları
oynanıyor. Corendon

Alanyaspor, 19'uncu haftada
deplasmanda Net Global Si-

vasspor ile karşı karşıya geliyor.
BG Grup 4 Eylül Stadyumu'nda

yarın (12 Ocak Pazar) oynanacak Si-
vasspor - Alanyaspor mücadelesi saat

13.30'da başlayacak. Karşılaşmayı Mau-
hammet Ali Metoğlu, Serkan Çimen ve Samet
Çiçek hakem üçlüsü yönetecek. 

İÇ-DIŞ SAHA 
BAŞARISI

Puan sıralamasında Corendon Alanyaspor,
Süper Lig'de 21 puanla 109'uncu basamak-
ta yer alırken Net Global Sivasspor 19 puan-

la 17'nci basamakta yer alıyor. Sivasspor, bu se-
zon iç sahada çıktığı 9 karşılaşmada, 3 galibi-
yet, 3 beraberlik ve 3 yenilgi aldı. Alanyaspor ise
bu sezon çıktığı 8 maçta 1 galibiyet, 3 beraber-
lik ve 4 yenilgi aldı.  

15. RANDEVU

Sivasspor ile Alanyaspor, Süper Lig'de bugüne
kadar 14 kez karşı karşıya geldi. Bu maçlarda Si-
vasspor 6, Alanyaspor 4 kez sahadan galibiyet-
le ayrılırken 4 maçta eşitlik bozulmadı. Sivass-
por'un 16 golüne Alanyaspor 15 golle karşılık ver-
di. Alanyaspor, Sivasspor deplasmanında gol at-
tığı her maçtan puan çıkardı. Sivas deplasma-
nında gol atamadığı 3 maçı da kaybetti. 

SİVAS'IN GALİBİYET HASRETİ

Alanyaspor'un eski çalıştırıcısı Ömer Erdoğan yö-
netimindeki Sivasspor'un Süper Lig'de 6 maçlık ga-
libiyet hasreti bulunuyor. Yiğidolar, taraftarı önünde
çıkacağı maçta Alanyaspor'u yenerek üç puan has-
retini bitirmek istiyor. Alanyaspor ise bu sezon dış sa-
hadaki 2'nci galibiyetini istiyor. Alanyaspor'da çapraz bağ-
larında sakatlanan Buluthan Bulut takımdaki tek eksik.
Sivasspor da ise tam altı futbolcu, Mehmet Albayrak, Ey-
men Yurtçu, Erdem Güleç, Jan Bieganski, Samba Ca-
mara, Ali Şaşal Vural ve Alaaddin Okumuş sakatlıkları ne-
deniyle kadroda yer almayacak.   Ercan YILDIRIM
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SÜ PER LİG PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P

1.Galatasaray 17 15 2 0 49 20 47 
2.Fenerbahçe 17 12 3 2 42 16 39
3.Samsunspor 17 9 3 4 31 18 33
4.Eyüpspor 18 8 6 4 29 19 30
5.Göztepe 17 8 4 5 32 23 28
6.Beşiktaş 17 7 6 4 26 19 27
7.Başakşehir 17 7 5 5 28 23 26
8.Gaziantep FK 17 6 4 7 24 26 22
9.Alanyaspor 17 5 6 6 18 20 21
10.Ç.Rizespor 17 6 3 8 17 26 21
11.Antalyaspor 17 6 3 8 21 32 21
12.Kasımpaşa 17 4 9 4 24 25 21
10.Konyaspor 17 5 5 7 19 25 20
14.Trabzonspor 17 4 7 6 25 24 19
15.Sivasspor 17 5 4 8 20 27 19
16.Kayserispor 17 3 7 7 17 33 16
17.Bodrumspor 17 4 3 10 13 23 15
18.Hatayspor 17 1 6 10 16 30 9
19.Adana Demir 17 2 2 13 15 37 5

(Adana Demirspor'un -3 puan cezası vardır)

TRENDYOL SÜPER LİG 19. HAFTA
11 Ocak Cumartesi
Kayserispor 13:30 Samsunspor
Hatayspor 16:00 Ç.Rizespor
Bşiktaş 19:00 Bodrumspor
12 Ocak Pazar
Sivasspor 13:30 Alanyaspor
Trabzonspor 16:00 Antalyaspor
Gaziantep FK 19:00 Adana Demir
Başakşehir 19:00 Galatasaray
13 Ocak Pazartesi
Konyaspor 20:00 Fenerbahçe
Göztepe 20:00 Kasımpaşa
Eyüpspor 00:00 BAY 

SMS GRUP EFELER LİGİ 16. HAFTA
11 Ocak Cumartesi
Halkbank 19:00 Ziraat Bankkart
Bursa BŞB 16:00 Altekma
Türşad 12:00 Alanya Bld.
Akkuş Bld. 13:00 Galatasaray
İst. Gençlik 14:00 Spor Toto
Arkasspor 16:00 Cizre Bld.
Fenerbahçe -ipt- Develi Bld.

PUAN DURUMU
TAKIMLAR O G M P A V
1.Ziraat B.kart 14 12 2 37 38 10
2.Halkbank 13 11 2 31 35 13
3.Galatasaray 14 11 3 30 36 20
4.Spor Toto 14 9 5 26 28 20
5.Fenerbahçe 14 9 5 25 31 23
6.Arkasspor 14 8 6 27 33 21
7.Altekma 14 6 8 20 28 31
8.Alanya Bld. 14 6 8 18 28 30
9.Bursa BŞB 14 5 9 15 20 33
10.İst. Gençlik 13 4 9 13 20 33
11.Cizre Bld. 14 3 11 12 21 38
12.Türşad 14 3 11 10 15 36
13.Akkuş Bld. 14 3 11 6 14 39
14.Develi Bld. 0 0 0 0 0 0

ZTK GRUP AŞAMASI MAÇLARI
07 Ocak Salı
Ankaragücü 1-1 İskendrunspor
F.Karagümrük 1-0 Ç.Rizespor
Sivasspor 0-1 Beşiktaş
Antalyaspor 3-1 Kocaelispor
08 Ocak Çarşamba
Kırklarelispor 4-4 Bodrumspor
Eyüspor 1-0 Boluspor 
Trabzonspor 3-0 Alanyaspor
Galatasaray 2-2 Başakşehir 
09 Ocak Perşembe
Erzurumspor 13:00 Göztepe
Çorumspor 15:30 Konyaspor
Gaziantep FK 18:00 İstanbulspor
Kasımpaşa 20:00 Fenerbahçe

SMS Grup Efe-
ler Ligi'nde
16'ıncı hafta

maçları bugün (11
Ocak Cumartesi)
oynanıyor. Efeler Li-
gi'nde 4 maçtır gali-
biyet hasreti çeken
On Hotels Alanya
Belediyespor, 16'ncı
haftada Bitlis dep-
lasmanında Tür-
şad'a konuk oluyor.
Bitlis Adilcevaz Spor
Salonu'nda oynana-
cak karşılaşma saat
12.00'de başlayacak.
Alanya Belediyespor,
Türşad deplasma-
nında galibiyet alıp
kötü gidişata son
vermek istiyor. Tür-
şad ise 5 maçlık ye-
nilgi serisine Alan-
ya'yı yenerek son
vermek istiyor. 

 Ercan
YILDIRIM

Corendon Alanyaspor, Süper Lig'in 19'uncu hafta mücadelesinde yarın deplasmanda Net Global Sivasspor'a konuk oluyor.

Corendon Alanyaspor deplasmanda Sivasspor'dan puan istiyor

Sami Uğurlu Alanyaspor'un başında
ilk deplasman galibiyetini istiyor

Ömer Erdoğan eski takımı 
Alanyaspor'a karşı Sivasspor'un

teknik direktör olarak rakip olacak 

FİLE'DE BİTLİS DEPLASMANINDAYIZ
On Hotels Alanya Belediyespor, ligin 16'ncı hafta mücadelesinde bugün Bitlis ekibi Türşad'a konuk oluyor.
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Sabaş Home’dan coşkulu yıl sonu etkinliği
Sabaş Home ailesi, geleneksel yıl sonu etkinliğini 8 Ocak Çarşamba akşamı büyük bir coşku ve katılımla gerçekleştirdi. Misafirlerin ve ekip
arkadaşlarının bir araya geldiği gecede, hem geride bırakılan yılın başarıları kutlandı hem de yeni yıla dair umut ve hedefler paylaşıldı.

ÇARPICI KONUŞMALAR 
VE DUYGUSAL ANLAR

G
ece, eski Beko şube müdürü Hakan
Aydınlı’nın veda etmesi ve yeni Beko
şube müdürü Cem Elmasulu’nun ta-

nıtılmasıyla duygusal bir hava kazandı. Ab-
dullah Demirhan’ın konuşmasıyla gerçekle-
şen etkinlikte, Beko Bölge Müdürü Ahmet İç-
yer ve Jumbo Bölge Müdürü Ümıt Çakın’ın
da aralarında bulunduğu yönetici kadrosu
dikkat çekti. Abdullah Demirhan, konuşma-
sında ekip ruhuna vurgu yaparak, “Bu ba-
şarılar, büyük bir aile olmanın gücünü his-
setmemizin sonucudur” dedi.

Sabaş Home kurucu ortaklarından Rauf Sadul-
lahoğlu ise samimi bir konuşma yaparak, şu ifa-
deleri kullandı: “2024 yılı, zorlukları ve başarıla-
rı bir arada yaşayarak öğrendiğimiz bir yıl oldu.
Hep birlikte çalışarak markamızın gücünü bir adım
daha ileriye taşıdık. Sizler, Sabaş Home’un ger-
çek gücüsünüz ve bu büyük aile hep birlikte daha
büyük başarılara ulaşacaktır."

PLAKETLER VE HEDİYELERLE 
ANILAR TAÇLANDI

Gecede, Sabaş Home ailesine uzun yıllardır
emek veren çalışanlar unutulmadı. 5. yıl pla-
ketlerini alan Faruk Şafak ve Mehmet Hatip, 10.
yıl plaketleriyle onurlandırılan Fatma Demirhan
ve Abdullah Demirhan sahnedeki gurur anla-
rıyla alkışları topladı. 15. yıl plaketini alan Meh-
met Arıcan'ın emekleri ise salondaki herkes ta-
rafından büyük bir alkışla karşılandı. 29 Ekim
etkinlikleri kapsamında büyük bir başarı gös-
teren Sabaş Home Güllerpınarı Mağaza Yö-
neticisi Kerim Boz’a Ahmet İçyer tarafından şilt
sunularak onurlandırdı. Ödül töreni sonrasın-
da, misafirlere çekilişle birbirinden farklı he-
diyeler sunuldu.

GECE BOYUNCA 
EĞLENCE VE SÜRPRİZLER

Etkinlikte, gece boyunca keyifli anlar yaşandı.
Aile fotoğrafları çekilirken geceye damga vu-
ran sürprizler ve müzik, katılımcılara unutulmaz
bir deneyim yaşattı.

GELECEĞE UMUTLA

Sabaş Home ailesi, yıl sonu etkinliğini geride
bırakılan bir yılın gururunu yaşarak ve yeni yıla
dair umut dolu mesajlarla tamamladı. Rauf Sa-
dullahoğlu’nun “Hep birlikte daha büyük ba-
şarılara ulaşacağız” sözleriyle kapanış ya-
pan gece, uzun süre hafızalardan silinmeye-
cek bir anı olarak katılımcılarda iz bıraktı. 

 (SABİHA TATLIYER)


